



Contact Us

Head of Dept.: Dr. Hmoud Alrwais

Email: englishdept@su.edu.sa

MyU Add.: @englishdept

Follow Staff on MyU

Dr. Hmoud Alrwais: @hmoudalrwais

Dr. Bilal Alkha'leh: @Bilalkaza

Dr. Hamid Abdalla: @hamidabdalla

Dr. Khaled Ahmed: @Bahaaeldin

Dr. Mustafa Siddiqui: @mustafasihuddin

Mr. Abdul Raoof K: @raoofkk

Mr. Hajo Hamid: @hajomubarak

Mr. Inan Awad: @imamawad

Mr. Jehad Alhusayni: Jihad2020

Mr. Muhammad Naeem: @Rafiqui

Mr. Nabeel Elgasim: @sana78060

Mr. Raman Gokulan: @goksu

Mr. Shabib Alosaimi: @shabib2030

@englishdept



جامعة شقراء
كلية العلوم والدراسات
الإنسانية بالدوامي
قسم اللغة الإنجليزية



جامعة شقراء
كلية العلوم والدراسات
الإنسانية بالدوامي
قسم اللغة الإنجليزية

1442 هـ / 2021 م



Vision:

Seeking leadership and excellence in language and literature to realize the aspirations of the university, quality requirements and labour market needs in accordance with the Kingdom 2030 vision.

Mission:

Introducing academically and professionally qualified graduates in English language and literature, able to compete in the labour market. Developing English language programs in compliance with local and International quality requirements as well as contributing to community service.

Department Values

- 1- Quality & Academic Excellence
- 2- Qualified Outputs
- 3- Distinguished Academic Research
- 4- Effective team work
- 5- Constant Development & Creativity

أهداف القسم:

- 1- تأهيل كوادر من الخريجين على قدر من المعرفة والمهارات اللازمة في مجال اللغة الانجليزية استجابة لرغبة السوق المحلي والإقليمي.
- 2- تفعيل الخطط التربوية والتعليمية لتحقيق الجودة المطلوبة حسب مقتضيات الهيئة الوطنية للتقويم والاعتماد الأكاديمي.
- 3- اعداد خريجي اللغة الانجليزية حسب مقتضيات الإطار الوطني للمؤهلات للتعليم العالي في المملكة العربية السعودية.
- 4- اعداد الخريجين بقدرات تنافسية على المستوى المحلي والإقليمي والتطلع الى المنافسة على مستوى الاقتصاد العالمي المتجدد.
- 5- تشجيع البحث العلمي وتأمين وتوسيع أوعيته لتغطية نشاط اعضاء القسم.

Objective

1. Equipping cadres of graduates with required knowledge and skills in the English Language to cover the practical needs of the local and regional markets.
2. Activating educational plans to achieve quality as required by the National Authority for Evaluation and Academic Accreditation.
3. Encouraging scientific research and publishing in internationally renowned publications.
4. Holding workshops for community services.



الرؤية:

الريادة والتميز في مجالات تعليم اللغة وآدابها بما يحقق طموحات الجامعة ومتطلبات الجودة وسوق العمل في مجال التعليم وفق رؤية المملكة 2030.

الرسالة:

إعداد خريج مؤهل علمياً ومهنياً في مجال اللغة الإنجليزية وآدابها قادر على المنافسة في سوق العمل، وتطوير برامج اللغة الإنجليزية وفق أحدث متطلبات الجودة المحلية والعالمية، والمساهمة في خدمة المجتمع.

قيم القسم:

- 1- الجودة والتميز الأكاديمي.
- 2- مخرجات تعليمية مؤهلة.
- 3- بحث علمي مميز.
- 4- عمل الجماعي فاعل.
- 5- تطوير مستمر ومبدع.